
 

 

 

 

Verslag van de clubavond en ALV  d.d. 28 maart 2023. 

 

1.Opening. 

Op deze clubavond gaan we het afgelopen jaar nog eens doornemen. 

Niek blikte terug op de filmmiddag op zondag 19 maart j.l. in De Stoomhal met Kees van 
Meurs, die een groot succes was. Alleen jammer dat er slechts 100 belangstellenden waren 
i.p.v. de 200 waarop gerekend was. Mogelijk dat er buiten de Zaanstreek niet voldoende 
reclame voor was gemaakt. De financiën waren € 50.— onder budget  

De LKCA heeft aan de NOVA een behoorlijke subsidie beschikbaar gesteld. Daarvan wordt 
per Regio € 1500,- beschikbaar gesteld onder voorwaarden dat hiermee projecten worden 
gerealiseerd die de zichtbaarheid van de clubs verhogen en ledengroei stimuleren. NH’63  
diende een plan in welke inmiddels door de NOVA is goedgekeurd. 

Op de uitnodiging voor de jaarvergadering is vermeld dat Niek aftredend en herkiesbaar is. 
Dit is een vergissing: hij is volgend jaar aftredend. Aldus gecorrigeerd. 

2. Notulen Algemene Ledenvergadering dd. 27 maart 2022. 

Geen op-of aanmerkingen. Deze werd goedgekeurd. 

3. Jaarverslag secretariaat. 

Goed gekeurd met dank aan de samensteller. 

4. Jaarverslag penningmeester 

We zijn een  rijke club met een positief saldo van € 7000,00. Over 2022 echter was er een 
negatief saldo van ca. € 300,00. 

5. Kascommissie 

De kascommissie  met Mart en Han heeft de bescheiden gecontroleerd en in orde bevonden 
en adviseert de penningmeester decharge te verlenen. 

6. Verkiezing kascommissie 

Han had de controle reeds 2x gedaan, dus die was niet herkiesbaar. Mart mag nog een jaar 
aanblijven en Mary is verzocht de kascommissie te versterken.  Aldus geschiedde. 

7. Begroting 

Er is een negatief saldo voor 2023 van € 965,00. 

Rob Zwart vraagt of er niet meer reclame gemaakt kan worden voor onze club zodat er 
mogelijk wat meer leden komen. De ervaring leert dat adverteren te veel geld kost. We 
kunnen actiever worden in de vorm van posters en dergelijke. 



8. Bestuursverkiezing 

Arend en Jim zijn aftredend en Arend is niet herkiesbaar. Mart is gevraagd zijn plaats in te 
nemen en aldus was het bestuur weer compleet, omdat ook Jim toezegde de financiën te 
blijven doen het komende jaar. 

9. Rondvraag 

Dini vraagt hoe het contributiejaar loopt. Dit is van januari tot januari. Ook vraagt ze of het 
niet mogelijk is de clubbijeenkomsten op een middag te houden i.p.v. ’s avonds. Voorzitter 
vraagt de leden met vingeropsteken of hier interesse voor was. Dit was er niet. 

Verslagen maken van de clubavonden: 14 dagen tevoren bericht sturen wie aan de beurt is. 

Evert vraagt of iemand iets leuks weet te verzinnen voor het jaarlijkse uitje. Hier zal over 
nagedacht worden. 

Tinus zou graag een avond zien met films uit het verleden. 

Evert: de films van Mart worden vertoond in Uitgeest bij OSU, de stadsomroep van Uitgeest. 

 

Na de ALV kwam het NOVA project Wederzijds aan de orde. Niek gaf een korte toelichting op 
de aanpak maar dit kon vanwege internet problemen niet voor iedereen zichtbaar gemaakt 
worden. Er zijn nog wel een paar onzekerheden over de verdere gang van zaken. Dit zal aan  
het NH’63 bestuur worden voorgelegd. De belangstelling voor deelname is uiterst gering. 

 

Tot slot was er weinig tijd over om films te vertonen. Wel werd nog een klein stukje van een 
toneelvereniging getoond gefilmd door Niek en Evert. 

Tot zover deze avond. 

Mary 

 

 

 


